

Title (en)
Table and table system.

Title (de)
Tisch und Tischsystem.

Title (fr)
Table et système à tables.

Publication
EP 0645105 A1 19950329 (DE)

Application
EP 94114219 A 19940909

Priority
DE 4332437 A 19930923

Abstract (en)
A table, in particular an office table, having a tabletop (2) and at least one support (4, 12) for supporting the tabletop (2) is proposed. The table has at least one leg (7) and a foot (8) and is adjustable in height. The supports (4, 12) supporting the tabletop (2) have bearing surfaces (3, 13) which are substantially parallel to the tabletop (2) and are adjoined, at an angle, by an inclined bar (5) which leads into the leg (7) from the side and/or from the top depending on the height adjustment. Adjoining the inclined bar (5) is a downwardly extending connecting-link profile (6) which on its outside has height markings (63). In addition, the connecting-link profile (6) has a manually releasable catch mechanism (46) capable of locking into associated catch points of a connecting-link guide (16) of the leg (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Tisch, insbesondere ein Bürotisch mit einer Tischplatte (2) und mit mindestens einem Träger (4, 12) zum Tragen der Tischplatte (2) vorgeschlagen. Der Tisch hat mindestens ein Bein (7) und einen Fuß (8) und ist in der Höhe einstellbar. Die die Tischplatte (2) tragenden Träger (4, 12) weisen im wesentlichen zur Tischplatte (2) parallele Auflageflächen (3, 13) auf, an die sich im Winkel dazu ein Schrägstab (5) anschließt, der abhängig von der Höheneinstellung von der Seite und/oder von oben in das Bein (7) mündet. An den Schrägstab (5) schließt sich ein nach unten erstreckendes Kulissenprofil (6) an, welches an seiner Außenseite Höhenmarkierungen (63) aufweist. Das Kulissenprofil (6) weist außerdem eine manuell lösbare Rastvorrichtung (46) auf, die in dazugehörigen Rastpunkten einer Kulissenführung (16) des Beines (7) einrastbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 9/14

IPC 8 full level
A47B 9/14 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 9/14 (2013.01); **A47B 2200/08** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] EP 0551639 A1 19930721 - WAIBEL WALTER [DE]
• [A] US 4022136 A 19770510 - SCHOTT JAMES G
• [A] US 4080080 A 19780321 - CISLER EARL J

Cited by
WO03086148A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0645105 A1 19950329; EP 0645105 B1 19970312; AT E149806 T1 19970315; DE 4332437 A1 19950330; DE 4332437 C2 19960926; DE 59402027 D1 19970417; ES 2100611 T3 19970616; ZA 947399 B 19950515

DOCDB simple family (application)
EP 94114219 A 19940909; AT 94114219 T 19940909; DE 4332437 A 19930923; DE 59402027 T 19940909; ES 94114219 T 19940909; ZA 947399 A 19940922